
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Tirsdag 14. mai 2024  
Møte: 4 - sesong 2023/24  
Sted: Teams 
Tid: 17:00 – 19:00  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Nytt fra klubbene (Anders, Ray) 
  4. Samarbeidspartnere og annonsører (Ray/Anders/Harald) 
  5. Supportercupen (Anders, Ray) 
  6. Håndboka 2024 (Bent, Ray) 
  7. Hjemmesiden/Facebook (Bent, Anders) 
  8. Groundhopping (Bent) 
  9. SBF neste sesong (Ray) 
10. Aktiviteter SBF (Ray) 
11. Eventuelt (alle) 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. Wycombe 

Wanderers strykes som medlemsklubb i SBF.  
 

2. Finn Morten presenterte regnskapet pr 30. april. Supporter.no har betalt for 
samarbeidsavtalen. (kr. 5.500,-).  

 
3. Ray følger kontinuerlig med på aktiviteten i supporterklubbene. På generelt grunnlag er 

det lavere aktivitet i sesongen 2023/24 enn tidligere. Stadig færre supporterklubber 
trykker medlemsblader og antall utgivelser har gått ned. Det er flere av de mindre 
supporterklubbene med meget lav aktivitet.  

 
4. Harald har laget en standardkontrakt som skal brukes til alle samarbeidsavtaler. Ray, 

Anders og Harald gikk igjennom status for sine respektive avtaler. Fotballshop og The 
Scotsman/Dr Jekylls har bekreftet at de ønsker annonse i håndboka. Styret ønsker en 
forlengelse av avtalen med Viaplay. Ray har vært i kontakt med dem. Harald har 
kontaktet Bergen Sportsreiser og Indre Østfold Reisebyrå om mulighet for en 
samarbeidsavtale. Sistnevnte har takket nei siden de er i ferd å fusjonere med et annet 
selskap.  

 
5. Anders og Bent trakk puljene til Supportercupen i begynnelsen av mai. Det er 28 lag 

påmeldt i tillegg til tre lag i veteranturneringen. Alle lagene har betalt. Ellers så er det 
meste rundt Supportercupen i boks (dommere, sekretariat, salg av mat etc.). Det vil bli 
solgt lodd på Supportercupen med inntekt til Barnekreftforeningen. Harald har vært i 
kontaktet med Bohemen om mulighet til at deltakere kan samles der etter at turneringen 
på Snarøya er ferdig. Dette vil eventuelt ikke bli et offisielt arrangement. Oppfølging: 
Anders kontakter dommeransvarlig for hvordan honoraret skal utbetales. 

 
6. Bent presenterte en plan for innholdet i håndboka. Flere av de faste artiklene er allerede 

skrevet. Roger Ødegaard har bekreftet at han vil skrive en nostalgiartikkel om sesongens 
avdøde helter i engelsk fotball. Forhåpentligvis kan vi få et bidra fra Eirik Havdahl kjent 



fra kronikken «Ossie’s Corner». «Deadline» for håndboka settes til 15. juni og alle artikler 
må være skrevet til da. Styret enige om å trykke opp et mindre opplag (ca. 200 utgaver) 
til utdeling til annonsører og samarbeidspartnere. Dette gjøres så rimelig som mulig. 
Oppfølging: Bent lager et intervju med vinneren av årets supporter. Anders skriver 
artikkel om Supportercupen. Ray kontakter aktuelle trykkerier og henter inn priser.  
 

7. Selv om antall nyheter på hjemmeside og Facebook har økt den siste tiden, kan vi aldri 
gode nok på dette og alle i styret oppfordres til å finne godt stoff som kan legges ut.  

 
8. Fortsatt stor interesse for banehopping og www.banehopper.com fungerer bra etter 

styrets mening. Fem personer har nådd milemælen med 92 banebesøk i løpet av 
sesongen 2023/24.  

 
9. Som tidligere informert så tar ikke Ray gjenvalg som leder på årsmøtet i november, men 

han vil fortsette i styret. De øvrige styremedlemmene ønsker også gjenvalg. Det er 
fortsatt enighet om at det trengs nytt blod inn styret og jobben med å få inn to nye 
styremedlemmer fortsetter.  

 
10. Aktivitetsnivået i SBF har vært for dårlig inneværende sesong. Det må arrangeres en 

quizkveld tidlig på høsten fortrinnsvis på nettet. Styret diskuterte diverse muligheter for å 
gi mer tilbake til medlemsklubbene.  

 
11. Neste styremøtene er berammet til tirsdag onsdag 19.juni kl. 17:00 hjemme hos Anders. 

Styret vil i tillegg avholde et seminar på hytta til Harald. Foreløpig dato fredag 6. 
september med overnatting til lørdag. Styret har mottatt en henvendelse Vegard Haugen 
(Manchester United supporter) om ikke SBF kan undersøke betalingsvilje/evne hos 
norske supportere for Viaplays Premier League sendinger. Oppfølging: Harald svarer 
han på vegne av styret.  

 
 

 


